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  ЗАПИСНИК 

СА 32. СЕДНИЦЕ СКУПШТИНЕ ГРАДА 

 

Седница је одржана 29. фебруара 2024. године у Великој сали Градске куће у Ужицу 

са почетком у 10,00 часова.  

Седницом је председавао Бранислав Митровић, председник Скупштине града и 

констатовао да седници присуствује 53 одборника и да постоји кворум за рад и пуноважно 

одлучивање.  

Спреченост да присуствују седници пријавили су одборници: Неђо Јовановић  и 

Милован Веснић.  

Седници нису присуствовали одборници: Ђорђе Богдановић, Петар Богдановић, 

Марија Буљугић, Иван Гујаничић, Веселинка Јовановић, Михаило Крстић, Јелена Сладоје, 

Тијана Томашевић и Дарко Томић. 

Поред одборника седници присуствују: градоначелница др Јелена Раковић 

Радивојевић, заменик градоначелнице Драгољуб Стојадиновић, чланови Градског већа, 

директори јавних предузећа и установа чији се материјали разматрају, начелници Градских 

управа и представници средстава јавног информисања.  

Уз позив за седницу достављени су Записници са 30. и 31. седнице Скупштине града.  

У складу са чланом 61. Пословника нису достављене примедбе на Записнике. 

Скупштина је са 40 гласова „за“, без гласова „против“ и са 1 „уздржаним“ гласом 

усвојила Записник са 30. седнице Скупштине града. 

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и са 1 „уздржаним“ гласом 

усвојила Записник са 31. седнице Скупштине града. 

Председник Скупштине је предложио да се са Дневног реда повуче тачка под редним 

бројем 20, Предлог одлуке о давању сагласности на закључење уговора о заједничком 

инвестирању и изградњи стамбено-пословне зграде на кат.парцели број 8497/2 КО Ужице 

обзиром да није добијен материјал.  

Предложио је да се као друга тачка Дневног реда уврсти Предлог одлуке о 

утврђивању престанка мандата заменику секретара Скупштине града, због поднете оставке. 

Одборник Дејан Крчевинац је предложио да се Дневни ред одмах усвоји у целини, 

јер „нормалним“ грађанима ништа не значе дискусије одборника већ конкретне акције. 

Предложио је да се Скупштина распусти јер је однедавно једнопартијска. Истакао је да је он 

једини прави опозициони одборник и да га треба чувати. Нагласио је да данашње тачке 

Дневног реда нису неке за разматрање и да неће имати више прилику да говори па је поновио 

предлог са претходне седнице Скупштине града да се на билборду приказује месечни 

извештај о реализацији пројекта Ужице национална престоница културе 2024.године како би 

грађани имали увид за које се културне садржаје одваја новац и колико и да ли ће на крају 

реализације пројекта остати или ће затребати још новца. 

Одборник Радиша Марјановић се јавио по Пословнику и истакао да је претходни 

одборник учинио повреду Пословника по чл. 68, став 1 и став 2 који каже да су одборници 

дужни да се обраћају једни према другима са уважавањем и да поштују достојанство 

Скупштине а да је претходни говорник употребио реч „нормални грађани“ а то значи да сви 

који седе у скупштинској сали сем дотичног су  ненормални и да за њега није битно то што 
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ће се на седници Скупштине града разматрати програми установа културе и социјалне 

заштите. Нагласио је да нико нема право да омаловажава одборнике који поштују закон и 

поштују оно што је извршна власт предложила и што су надлежности Скупштине. Истакао је 

да иницијатива за билборд не може бити допуна дневног реда већ одборничко питање па је 

потребно да одборник сачека крај седнице и изнесе иницијативу коју ће можда неко од 

одборника и подржати. Захтевао је да се гласа о повреди Пословника. 

Одборник Владан Виријевић је предложио да се са Дневног реда седнице 

Скупштине града повуче 28. тачка а то је Предлог одлуке о разрешењу и именовању 

председника Комисије за друштвене делатности, једног члана административно мандатне 

комисије, једног члана Комисије за стамбено комуналне делатности  и  једног члана 

Комисије за сарадњу са градовима. Подсетио је колегу одборника да он није једини одборник 

опозиције већ да има још два одборника из своје политичке партије која се скоро никада 

нису појавила на седницама Скупштине града тако да није једини опозициони одборник и да 

не треба да етикетира друге. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине замолио је одборника да приведе 

крају своју дискусију јер се говори о измени и допуни Дневног реда.   

Одборник Владан Виријевић је још једном нагласио да колега одборник још увек 

није једини опозициони одборник и да верује да ће се одборници из његове партије појавити 

још који пут на седницама Скупштине града.   

 

Скупштина је усвојила предлог да се са Дневног реда повуче 20.тачка, Предлог 

одлуке о давању сагласности на закључење уговора о заједничком инвестирању и изградњи 

стамбено-пословне зграде на кат.парцели број 8497/2 КО Ужице јер је „за“ гласало 42 

одборника, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова. 

Скупштина је усвојила предлог да се као друга тачка Дневног реда уврсти Предлог 

одлуке о утврђивању престанка мандата заменику секретара Скупштине града јер је „за“ 

гласало 42 одборника, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова. 

 Скупштина није усвојила предлог одборника Владана Виријевића да се из Дневног 

реда повуче 28.тачка Дневног реда, Предлог одлуке о разрешењу и именовању председника 

Комисије за друштвене делатности, једног члана административно мандатне комисије, једног 

члана Комисије за стамбено комуналне делатности  и  једног члана Комисије за сарадњу са 

градовима јер је „за“ гласало 6 одборника, 40 одборника гласало „против“ и без 

„уздржаних“ гласова. 

Скупштина је изгласала повреду Пословника од стране Дејана Крчевинац на предлог 

одборника Радише Марјановића у случају излагања одборника Дејана Крчевинца по 

предлозима за измене и допуне дневног реда, јер је „за“ гласало 40 одборника, без гласова 

„против“ и без „уздржаних“ гласова.  

Скупштина је усвојила Дневни ред у целини јер је „за“ гласало 42 одборника,без 

гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова. 
 

ДНЕВНИ РЕД 

1. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПОТВРЂИВАЊУ МАНДАТА ОДБОРНИКУ 

СКУПШТИНЕ ГРАДА УЖИЦА РАДИ ПОПУЊАВАЊА УПРАЖЊЕНОГ 

ОДБОРНИЧКОГ МЕСТА  

2. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УТВРЂИВАЊУ ПРЕСТАНКА МАНДАТА 

ЗАМЕНИКУ СЕКРЕТАРА СКУПШТИНЕ 

3. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОНОШЕЊУ ИЗМЕНА И ДОПУНА ПЛАНА 

ГЕНЕРАЛНЕ РЕГУЛАЦИЈЕ „УЖИЦЕ-ЦЕНТРАЛНИ ДЕО“ I ФАЗА У 

УЖИЦУ  

4. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСВАЈАЊУ СТРАТЕГИЈЕ  РАЗВОЈА УРБАНОГ 

ПОДРУЧЈА ГРАДА УЖИЦА И ОПШТИНА ЧАЈЕТИНА, ПОЖЕГА, 

ПРИБОЈ И БАЈИНА БАШТА  
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5. ИНФОРМАЦИЈА О СТЕПЕНУ УСКЛАЂЕНОСТИ ПЛАНИРАНИХ И 

РЕАЛИЗОВАНИХ АКТИВНОСТИ ИЗ ПРОГРАМА ПОСЛОВАЊА ЈАВНИХ 

ПРЕДУЗЕЋА, ДРУШТАВА КАПИТАЛА И ДРУГИХ ОБЛИКА 

ОРГАНИЗОВАЊА НА КОЈА СЕ ПРИМЕЊУЈЕ ЗАКОН О ЈАВНИМ 

ПРЕДУЗЕЋИМА, А ЧИЈИ ЈЕ ОСНИВАЧ ГРАД УЖИЦЕ, ЗА ПЕРИОД ОД 1. 

ЈАНУАРА ДО 31. ДЕЦЕМБРА 2023. ГОДИНЕ 

6. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА НАРОДНОГ ПОЗОРИШТА УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

7. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА НАРОДНОГ МУЗЕЈА УЖИЦЕ ЗА 2024.ГОДИНУ 

8. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА НАРОДНЕ БИБЛИОТЕКЕ УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

9. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ИСТОРИЈСКОГ АРХИВА УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

10. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ГРАДСКЕ ГАЛЕРИЈЕ УЖИЦЕ ЗА 2024.ГОДИНУ 

11. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ГРАДСКОГ КУЛТУРНОГ ЦЕНТРА УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

12. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА РЕГИОНАЛНОГ ЦЕНТРА ЗА 

ПРОФЕСИОНАЛНИ РАЗВОЈ ЗАПОСЛЕНИХ У ОБРАЗОВАЊУ УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

13. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ РЕГИЈА 

ЗАПАДНА СРБИЈА ЗА 2024.ГОДИНУ 

14. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ТУРИСТИЧКЕ ОРГАНИЗАЦИЈЕ УЖИЦЕ ЗА 

2024.ГОДИНУ 

15. ПРОГРАМ ПОСЛОВАЊА ГРАДСКОГ ЦЕНТРА ЗА УСЛУГЕ СОЦИЈАЛНЕ 

ЗАШТИТЕ УЖИЦЕ ЗА 2024.ГОДИНУ 

16. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О УСПОСТАВЉАЊУ САРАДЊЕ ИЗМЕЂУ ГРАДА 

УЖИЦА, РЕПУБЛИКА СРБИЈА И ОПШТИНЕ ПЉЕВЉА, ЦРНА ГОРА 

17. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О АНГАЖОВАЊУ РЕВИЗОРА ЗА ОБАВЉАЊЕ 

ЕКСТЕРНЕ РЕВИЗИЈЕ ЗАВРШНОГ РАЧУНА БУЏЕТА ГРАДА УЖИЦА ЗА 

2023. ГОДИНУ 

18. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ДОПУНИ ОДЛУКЕ О МРЕЖИ ПРЕДШКОЛСКИХ 

УСТАНОВА НА ТЕРИТОРИЈИ ГРАДА УЖИЦА 

19. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ПРИСТУПАЊУ ИЗРАДИ ПЛАНА ДЕТАЉНЕ  

РЕГУЛАЦИЈЕ ЗА КАТ. ПАРЦЕЛЕ БРОЈ 92,93/2,99/4,100/1,1319 СВЕ КО 

ГОРЈАНИ  

20. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О ОТУЂЕЊУ ДЕЛА КАТ. ПАРЦЕЛЕ БРОЈ 

- 4723 КО УЖИЦЕ КОЈА ЈЕ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА, 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, УЗ НАКНАДУ  

- 5759 КО УЖИЦЕ КОЈА ЈЕ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА, 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, УЗ НАКНАДУ 

-  8216 КО УЖИЦЕ КОЈА ЈЕ У ЈАВНОЈ СВОЈИНИ ГРАДА УЖИЦА, 

НЕПОСРЕДНОМ ПОГОДБОМ, ПО ТРЖИШНОЈ ЦЕНИ  

21. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ ДИРЕКТОРА ЈКП ''ВОДОВОД'' 

УЖИЦЕ 

22. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 

''ДУБОКО'' УЖИЦЕ 
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23. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О ИМЕНОВАЊУ НАДЗОРНОГ ОДБОРА ЈКП 

''НИСКОГРАДЊА'' УЖИЦЕ 

24. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 

ШКОЛСКОГ ОДБОРА 

- ПРВЕ ОСНОВНЕ ШКОЛЕ КРАЉА ПЕТРА II УЖИЦЕ 

- ОШ ''ЂУРА ЈАКШИЋ'' РАВНИ 

25. ПРЕДЛОГ РЕШЕЊА О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ ЈЕДНОГ ЧЛАНА 

ШКОЛСКОГ ОДБОРА  

- ЕКОНОМСКЕ ШКОЛЕ УЖИЦЕ 

- МЕДИЦИНСКЕ ШКОЛЕ УЖИЦЕ 

- ТЕХНИЧКЕ ШКОЛЕ ''РАДОЈЕ ЉУБИЧИЋ'' 

26. ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ САВЕТА ЗА ЗДРАВЉЕ ЗА 2023.ГОДИНУ 

27. ГОДИШЊИ ИЗВЕШТАЈ О РАДУ САВЕТА ЗА РОДНУ РАВНОПРАВНОСТ 

ЗА 2023.ГОДИНУ 

28. ПРЕДЛОГ ОДЛУКЕ О РАЗРЕШЕЊУ И ИМЕНОВАЊУ  

- ПРЕДСЕДНИКА КОМИСИЈЕ ЗА ДРУШТВЕНЕ ДЕЛАТНОСТИ  

- ЈЕДНОГ ЧЛАНА АДМИНИСТРАТИВНО МАНДАТНЕ КОМИСИЈЕ 

- ЈЕДНОГ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА СТАМБЕНО КОМУНАЛНЕ 

ДЕЛАТНОСТИ 

- ЈЕДНОГ ЧЛАНА КОМИСИЈЕ ЗА САРАДЊУ СА ГРАДОВИМА 

 

I 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је образложио Предлог одлуке о 

потврђивању мандата одборнику Скупштине града Ужица ради попуњавања упражњеног 

одборничког места и истакао да је одборница Војислава Илић поднела оверену оставку 28. 

децембра 2023. године коју је доставила у току трајања седнице Скупштине, када је и 

констатован престанак мандата одборнице.  

Изборна комисија је Решењем утврдила да је Веселинка Јовановић следећи кандидат, 

коме није био додељен мандат одборника, на изборној листи Александар Вучић- за нашу 

децу, представник Српске напредне странке. 

Административно мандатна комисија је на седници одржаној 8. фебруара 2024. 

године, донела закључак којим се констатује да су испуњени законом прописани услови и 

предложила Скупштини да потврди мандат одборници Веселинки Јовановић. 

Скупштина је одборници Веселинки Јовановић  потврдила мандат са 51 гласом 

„за“, са  1 гласом „против“ и без „уздржаних“ гласова. 

 

II 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је у образложењу Предлога одлуке о 

утврђивању престанка мандата заменику секретара Скупштине  града навео да је Наташа 

Вукашиновић, заменик секретара Скупштине града поднела оставку дана 28. фебруара 2024. 

године и да у складу са чланом 40. Закона о локалној самоуправи и чланом 13. Закона о 

запосленима у аутономним покрајинама и јединицама локалне самоуправе, Наташи 

Вукашиновић престаје мандат заменика секретара Скупштине, даном подношења оставке. 

 

III 

Иван Петронијевић, представник обрађивача „ИДЕА СТУДИО“ образложио је 

Предлог одлуке о доношењу измена и допуна Плана генералне регулације „Ужице-

централни део“ I фаза у Ужицу наводећи да се измене и допуне односе на две локације у 

граду и то: „Блок 61“, Слануша и „Блок 23“-„Блок Ц“ због саобраћајног решења. Истакао је 

да су на Слануши предмет измене и допуне три катастарске парцеле, да се на једној налази 

зграда војне команде Града која је продата и приватизована и да је власништво фирме која је 
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покренула поступак измене плана. Навео је да је у „Блоку Ц“ предмет измене плана осам 

парцела где се налазе вишепородичне стамбене зграде. Нагласио је да су предметне парцеле 

у оба случаја препознате у плану као остало земљиште, што значи да је у приватном 

власништву.  Навео је да је у „Блоку Ц“ претходно планско решење из 2015. године 

предлагало друго саобраћајно решење где је саобраћајница пролазила кроз средину блока а 

да се са изменом и допуном та саобраћајница помера десетак метара према породичном 

стамбеном објекту који је изграђен пре седам до осам година и да ће се изменом и допуном 

добити јединствена парцела која подиже бруто изграђену грађевинску површину, односно да 

омогућава инвеститору да ту формира већи објекат, што је директан интерес инвеститора а и 

града Ужица који од тога узима одређену накнаду. Навео је да се саобраћајно решење на 

Слануши по Плану из 2015. године мења због правила градње на приватним локацијама а 

који је предвиђао саобраћајницу која би са раскрснице на Слануши, од апотеке 

„Кршенковић“ и Поштанске штедионице(које би биле предмет рушења) ишла иза 

некадашњег социјалног и повезивала са на крак Улице Наде Матић а затим на Хаџи 

Мелентијеву улицу. Нагласио је да се изменом и допуном плана задржава постојећа улица 

која има у плану двосмерни режим до предметне локације где је потребно урадити подземну 

гаражу. Истакао је да се од парцеле школе која се простире на  83ar одваја 6 ar ради 

формирања улице. Навео је да улица заузима део парцеле која је ван ђачког дворишта, да  

Хаџи Мелентијева улица остаје у двосмерном режиму као и крак улице Наде Матић. Изјавио 

је да се у „Блоку Ц“ планира шест надземних етажа и да се индекс изграђености са 3,60 мења 

у 3,68 а док је у „Блоку 61“ планирана спратност на шест надземних етажа, приземље и пет 

спратова са идексом изграђености 2,6; Нагласио је да је дошло до увећања спратности јер се 

некада планирана улица изменом и допуном плана укида и да се на конту тога ради 

исплативости инвестиције спратност подиже. Истакао је да је на Комисији за планове 

разматрана и могућност угрожавања наставе у школи, као и осветљеност учионица, и да је 

констатовано да није угрожена,  јер се зграда каскадно повлачи под одређеним углом а 

удаљена је од школе 38m. Истакао је да није прихваћен предлог да се зеленило смањи са 20% 

на 10% и да  сутеренске етаже ни једним својим делом не улазе у бруто развијену површину 

објекта.  

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице захвалио се обрађивачу Ивану 

Петронијевићу на исцрпном излагању. Нада се да су суграђани разумели оправданост измене 

и допуне Плана за наведене локације истичући да је то првенствено био интерес Града а не 

инвеститора. Изјавио је да је Комисија за планове на седници одржаној 17. јануара 2024. 

године прихватила Предлог одлуке о доношењу измена и допуна Плана генералне регулације 

„Ужице-централни део“ I фаза у Ужицу усвајајући неке примедбе а неке не, па је предложила 

Скупштини да Предлог размотри и усвоји. 

 Скупштина је са 48 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова  

усвојила Предлог одлуке о доношењу измена и допуна Плана генералне регулације „Ужице-

централни део“ I фаза у Ужицу. 

 

IV 

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је подсетио присутне поводом 

Предлога одлуке о усвајању Стратегије развоја урбаног подручја града Ужица и општина 

Чајетина, Пожега, Прибој и Бајина Башта да је Скупштина града на седници одржаној 9. јуна 

2022. године донела Одлуку о приступању изради наведене стратегије а да су све остале 

јединице локалне самоуправе биле у обавези да усвоје ту Одлуку, након чега се приступило 

изради Стратегије развоја урбаног подручја града Ужица и четири јединице локалне 

самоуправе:Чајетине, Пожеге, Прибоја и Бајине Баште. Истакао је да је образован Савет за 
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развој урбаног подручја кога чине градоначелница града Ужица и председници наведених 

општина и да је образована и радна група на изради Стратегије коју чине представници свих 

локалних самоуправа са преко 20 чланова, на чијем челу је он као координатор. Нагласио је  

да је Стратегија урбаног подручја конципирана на регионалном развоју кроз реализацију 

регионалних пројеката базираних на прекограничној сарадњи а да одрживост оваквих 

пројеката захтева рад и велику посвећеност целог друштва. Позвао је господина Виктора 

Вељовића, менаџера Сектора за развијање капацитета и руководиоца процеса израде 

Стратегије да одржи једну кратку презентацију којом ће приказати шта је све урађено на 

изради веома важног стратешког документа.  

Виктор Вељовић, менаџер Сектора за развијање капацитета и руководилац 

процеса израде Стратегије, је истакао да је задужен за процес тестирања инструмената у 

Републици Србији кроз пројекат који је финансиран од стране Европске уније у партнерству 

са Министарством за европске интеграције у спровођењу канцеларије Уједињених нација 

УНОПС. Истакао је да је имао озбиљан задатак да пилотира инструменте који су постављени 

као обавезни за урбана подручја у Европској унији са циљем повезивања различитих извора 

финансирања и имплементацију нечега што је јако специфично за одређене територије у 

културолошком и економском смислу,а што представља локални идентитет. Нагласио је да је 

град Ужице пионир за шира урбана подручја, једно од пет територија са којим су покривене 

све стратегије, да је осмишљен процес, где се паралелно ради да би се на најбољи начин 

искористили ресурси са свих територија у смислу људских капацитета кроз четири кључне 

радионице. Навео је да је основно утврдити чињенично стање на територији кроз анкетирање 

грађана како би се уочили кључни проблеми. Истакао је да су четири кључне радионице 

рађене јединствено за све територије и да је кроз процес округлих столова шири круг 

учесника могао да разматра предлоге контекстуалне и SWOT анализе и да након тога у 

складу са сугестијама  грађана и учесника,  професионалаца из различитих институција је 

дошло до усклађивања предлога. Нагласио је да је Форум грађана изузетно важан 

инструмент партиципације и верификације донетих одлука из области друштва, економије, 

урбаног окружење са урбаним развојем. Истакао је да је 477 испитаника дало кључне 

предлоге који су у складу са свим оним што је дефинисано. Истакао је да је структура 

тематских области  креирана према кохезионој политици Европске уније важећој до 2027. 

године са циљем да град Ужице и партнерске општине буду у могућности пре свега да 

финансирају пројекте у складу са инструментима  Европске уније који ће бити предвиђени за 

спровођење оваквих политика. Навео је да је одржан јавни форум са циљем презентације 

ширем кругу учесника, пре свега грађанима кроз организацију дечјег ликовног такмичења у 

цртању на тему „Мој град у будућности“ и кроз радионицу „Визије“ где су предлагане визије 

развоја урбаног подручја. Нагласио је да се стратегија базира на реафирмацији идентитета 

урбаног подручја, на специфичностима које су карактеристичне за територију тако да је 

кључна тема јачање урбаног идентитета и обнова урбаног подручја подстицањем одрживог 

интегралног развоја. Истакао је да је друга тема промовисање и прелазак на чисту и 

правилну енергију зелених, плавих улагања, ублажавање климатских промена и одрживе 

урбане мобилности, трећа тема је промовисање иновативне, паметне економије и циркуларне 

нискогеничне економије базиране на интеграцијама, затим унапређење друштвеног стања 

што представља стуб друштвеног благостања и коначно посебно издвојена тема је 

управљање урбаним развојем, унапређењем управљања урбаним развојем. Изјавио је да је 

добијена структура циљева и мера по свим тематским областима у складу са кључним 

националним политикама а све у циљу добијања средстава за спровођење пројеката. Након 

тога је одржана радионица приоритетна подручја. Истакао је да је Стратегија паметне 

специјализације дефинисана на националном нивоу и да је везана за циљеве кохезионе 

политике са дефинисаним генераторима развоја од стране учесника. Нагласио је да у анексу 

документа постоји око 100 пројектних идеја на основу којих су дефинисани стратешки 

пројекти по тематским областима. Изјавио је да је припремљен преглед  потенцијалних 

извора финансирања како би сви заинтересовани имали увид шта је то што је могуће да се 
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имплементира кроз финансирање преко националних извора финансирања, преко кључних 

министарстава и фондова који су постављени на националном нивоу, затим комерцијалних 

банки које имају посебне линије за финансирање, екстерних извора финансирања од стране 

фондова Европске уније и кроз међународне финансијске инструменте банке и билатералну 

мултинационалну  сарадњу кроз донаторске пројекте  различитих земаља. Нагласио је да је 

један од кључних елемената мониторинг и имплементација која се поставља као обавеза 

приказивања спровођења инструмената. Навео је да је направљен стандардни оквир 

индикатора за све циљеве и мере које су дефинисане и које ће се радити у Републици Србији.  

Истакао је кључни разлог израде стратегије да се омогући повезивање различитих извора 

финансирања, да се олакша имплементација. Изјавио је да ће једно поглавље у Стратегији 

предвидети формирање јединице за координирање пројеката који могу бити изузетно 

специфични у зависности од контекста територије и капацитета које свака територија има.  

Нагласио је да је веома значајно формирање координационог тима који ће градоначелници 

давати информације о тренутном статусу потенцијалног предлога пројекта који су или 

спремни или су у фази припреме, тако да се адекватно може аплицирати на позиве који су 

важећи у том тренутку.  

Одборник Дејан Крчевинац је изјавио да ретко чита материјал али да је Предлог 

одлуке о усвајању Стратегије  развоја урбаног подручја града Ужица и општина Чајетина, 

Пожега, Прибој и Бајина Башта прочитао и анализирао. Изјавио је да је он схватио да ће 

Стратегија бити реализована уколико Република Србија буде члан Европске уније, па је 

поставио питање шта ће се догодити ако због неких политичких дешавања буде имала 

санкције а што је врло реално? Навео је да не види да од неких руских фондова стиже помоћ. 

Нагласио је да је приметио у материјалу, он као представник мале опозиционе група коју сам 

представљам пошто друга два одборника, што је рекао колега Виријевић, не долазе, да град 

Ужице треба да буде Унивезитетски центар. Навео је да се о томе прича пет година али да 

нико Ужичане не схвата озбиљно као и да се помиње и тема унапређења екологије где он 

сматра да су све природне лепоте које по плану треба да се одржавају и подижу у задње 

четири године упропашћене, наводећи за пример кањон реке Ђетиње. Истиче да из године у 

годину све мање зеленила има у граду наводећи пример простора на Мегдану. Поставио је 

питање да ли реализација Плана подразумева децентрализацију или реализацију без 

децентрализације?  

Виктор Вељовић је изјавио да спровођење политика равномерног територијалног 

развоја финансира Европска унија.  Навео је да управо због тога што Република Србија није 

члан Европске уније морају да се користе расположиви извори оспособљавајући локалне 

актере који ће повезивати  расположиве изворе финансирања, без обзира који су. Истакао је 

да је за кохезиону политику до 2027. године издвојено 17 милијарди за финансирање 

поменутих инструмената. Нагласио је да се тренутно користе средства ИПА Фонда, из 

фондова који су знатно мањи, али су ипак довољни у комбинацији са средствима од 

Министарства и од локалне самоуправе. Навео је да се пројекат Ужице-универзитетски 

центар помиње још од 2010. године што представља озбиљну тему за град Ужице, имајући у 

виду наслеђе и капацитете града, али да коначну одлуку не доноси само град Ужице већ и 

унивезитети. Основни циљ града је очувања пре свега млађе популације 

становништва.Нагласио је да пројекти који се односе на екологију су пројекти за које 

сигурно постоје обезбеђена финансијска средства, јер стратегија не дозвољава реализацију 

спорних пројеката. Истакао је да увек постоји неко одступање тако да треба тражити 

одржива решења за одређене проблеме на одређеној територији, нпр.за загађење ваздуха. 

Изјавио је да Стратегија на адекватан начин постављена од стране Европске уније спроводи 

пројекте за очување природе, за иновације на квалитетан начин.  

Одборник Радиша Марјановић је истакао да Предлог одлуке о усвајању Стратегије  

развоја урбаног подручја града Ужица и општина Чајетина, Пожега, Прибој и Бајина Башта 

веома важан стратешки документ који треба подржати. Нагласио је да овом приликом 

подржава излагање колеге Крчевинца који је поставио два веома битна питања за 
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реализацију пројеката а то су децентрализација, како фискална тако и правна, како би 

региони постали органи власти и питање универзитета. Допунио је излагање да је град 

Ужице 2010. године ушао у поступак за оснивање универзитетског центра, када су добијена 

средства о оправданој реализацији студије, да је опредељен део простора у бившој касарни 

„IV пук“ и да се ту стало. Поставио је неколико питања која се односе на списак стратешких 

пројеката. Истакао је да су веома добри пројекти: изградња парка иза старе касарне у 

Крчагову и уређење јавног простора, аеродром Поникве што за западну Србију представља 

пројекат од стратешког значаја, а који  је прешао у надлежност државе. Поставио је питање 

које се односи на  ревитализацију пројекта туристичког прстена од Бајине Баште до Мокре 

Горе чији значај су професор Стојков и Агенција за просторно планирање мештанима четири 

села истакли и објаснили и ревитализацију туристичког прстена који почиње са Маљена и 

завршава се на Голији а обухвата Тару, Мокру Гору, Златибор и Златар где је замишљена 

траса само за туристичке аутобусе, пешачком стазом, бициклистичком стазом а не 

комерцијалним транспортом. Питао је да ли Стратегија обухвата пројекте који су наведени у 

Просторном плану Републике Србије који је усвојен 2010. године а односе се на 

ревитализацију два наведена туристичка прстена. Питао је да ли ће се у Бранешком пољу 

правити енергана на био масу и да ли је можда неко истраживао могућности да се на 

подручју града Ужица и четири наведене општине граде енергане на ветар? Нагласио је да ће 

Предлог одлуке о усвајању Стратегије развоја урбаног подручја града Ужица и општина 

Чајетина, Пожега, Прибој и Бајина Башта Одборнички клуб СПС-ЈС врло радо подржати 

због генерација које долазе.  

Одборник Бобан Перишић је поставио питање које се тиче демографије, наводећи да 

је за последњих 20 година у Ужицу од 2001. године када је град имао 82 хиљаде и 500 

становника, 2011. године 79 хиљада, 2023.године 72 хиљаде становника, смањен број 

становника, за 10 година 10%. Истакао је да ако се тај тренд настави да је град сигурно у 

проблему и да то треба да буде један од приоритета сваке будуће градске власти. Похвалио је 

то што је у градској власти по први пут присутна функција помоћника градоначелника за 

демографска питања. А његово конкретно питање је, да ли је  демографски проблем у граду 

Ужицу узет у обзир приликом израде Стратегије? 

Одборник Љубодраг Ђурђић је својом дискусијом допунио излагање одборника 

Радише Марјановића наводећи да је туристичким прстеном предвиђено да туристичка траса 

крене из Мокре Горе узаним колосеком до Вишеграда, из Вишеграда туристичким 

бродовима до Бајине Баште, од Бајине Баште аутобусима до Кремана, а из Кремана узаним 

колосеком до Мокре Горе. Изјавио је да узани колосек до Шаргана није завршен у 

потпуности. Предложио је да Стратегија обухвати завршетак тих радова.  

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је исказао велико задовољство што  се 

отворила велика дискусија поводом Стратегије развоја урбаног подручја града Ужица и 

општина Чајетина, Пожега, Прибој и Бајина Башта јер је то један од најважнијих стратешких 

докумената не само за територију града Ужица већ и за цео златиборски округ, а који се 

заснива на реалним основама. Истакао је да Стратегија обухвата све сегменте друштва и 

секторе друштвене заједнице и да су у израду Стратегије били укључени и грађани који су 

дали предлоге и сугестије. Одговорио је на дискусије одборника Дејана Крчевинца на тему 

очувања и заштите животне средине да ниједно градско руководство није толико уложило у 

развој и очување здравља, животне средине, смањење загађености ваздуха, почев од 

гасификације града Ужица која је покрила 90% територије. Истакао је да је заштићен и  

кањон реке Ђетиње, предео изузетних одлика, Одлуком Министарства за заштиту животне 

средине а који обухвата не само територију града Ужица већ и део општине Чајетина. Навео 

је да је град Ужице још пре 15 година препознао потребу да постане Унивезитетски центар 

западне Србије, а да је садашње руководство града определило простор за те намене. 

Подсетио је присутне да је простор бивше касарне планиран за потребе средњег и високог 

образовања, да се на томе интезивно ради и да ће се за неколико месеци приметити 

грађевински радови на том простору. Истакао је да је преко 2500m
2 

намењено за високо 
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образовање, а 2000 m
2 

за средње образовање, односно за дуално образовање. Нагласио је да 

након усвајања Стратегије предстоји огроман посао и да ће бити формирана јединица за 

координацију пројекта од стране градоначелнице и председника општина који ће пратити 

реализацију и динамику спровођења пројеката који су предвиђени Стратегијом. Истакао је да 

су након израде Стратегије у децембру, град Ужице и општине Чајетина, Пожега, Бајина 

Башта и Прибој су конкурисали за одређене пројекте који су потврђени од стране ЕУ ПРО 

ПЛУС и њихових стручних сарадника.Честитао је обрађивачу Виктору Вељовићу носиоци 

израде стратегије на добијеној првој награди за израду стратегије у Републици Србији, као и 

тиму ЕУ ПРО ПЛУС-а и УНОПС-а у нади да ће успешно и даље сарађивати са градом 

Ужице у реализацији и спровођењу Стратегије.  

Одборник Дејан Крчевинац је изјавио да би председник Комисије за друштвене 

делатности требао да сазове састанак Комисије и да прође кроз неке теме и да да мишљење. 

Навео је да је он члан Комисије, а да је председник Данка Стојић. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је одузео реч господину Крчевинцу. 

Одборник Бобан Перишић је истакао да није добио одговор на своје питање па је 

поновио још једном питање које се односи на демографски проблем у граду Ужицу и да ли 

постоји везани документ Републике Србије и Европске уније на који су се позвали приликом 

израде Стратегије? 

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је изјавио да су одборници добили 

Предлог стратегије седам дана пре седнице Скупштине и да ако је одборник Бобан Перишић 

пажљиво читао могао је да прочита да је демографска слика објављена и обрађена у 

стратешком документу. Нагласио је да је Стратегија развоја урбаног подручја града Ужица и 

четири општине била на јавном увиду, на коју су сви суграђани позвани, где су могли дати 

своје предлоге и сугестије. Изнео је да је тачно да је демографска слика Ужица, околних 

градова и целог региона таква каква јесте, веома лоша и да од ње се не може побећи, али да 

треба се ухватити у коштац и предузети радње како би млади остали у граду. Навео је да је 

један  од корака интегрисани унивезитет који ће се реализовати у наредном периоду у граду 

Ужицу. 

 Скупштина је са 47 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о усвајању Стратегије  развоја урбаног подручја града Ужица и 

општина Чајетина, Пожега, Прибој и Бајина Башта. 

 

 V 

Срђан Недељковић, члан Градског већа образложио је Информацију о степену 

усклађености планираних и реализованих активности из програма пословања јавних 

предузећа, друштава капитала и других облика организовања на која се примењује Закон о 

јавним предузећима, а чији је оснивач град Ужице, за период од 01. јануара до 31. децембра 

2023. године и истакао да је то обавезан документ по Закону о јавним предузећима који се 

доставља по кварталима, четири пута годишње. Навео је да су сва јавна предузећа пословала 

позитивно сем ЈКП „Водовод“ које је пословало са губитком од 39 милиона динара јер је 

дошло до раста цена репроматеријала на тржишту, раста цена енергената, до веће потрошње 

хемикалија у производњи воде. Истакао је да је за наведени период био је планиран губитак 

од 56 милиона динара, па се може закључити да је предузеће остварило бољи резултат 

пословања од планираног.  

Душко Љујић, директор ЈКП „Водовод“ је истакао да је у 2023. години ЈКП 

„Водовод“ у потпуности остварило своју функцију тако што је обезбедило свим грађанима и 

привреди града Ужица довољно здраве и исправне воде. Истакао је да је негативни резултат 

пословања значајно смањен јер је утрошак материјала за 10 милиона динара мањи него што 

је планиран, јер  је било значајно мање хаварија на цевоводима. Подсетио је присутне да је у 

2022. години у Београдској улици било шест хаварија, а у 2023.години, није била ниједна. 

Нагласио је да је смањена потрошња електричне енергије за 3 милиона динара јер је уведена 

контрола трошења воде у приградским насељима где се користи огромна количина струје за 
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испумпавање воде, да се спречила ненаменска потрошња воде и да су смањени трошкови 

зарада за 3 милиона динара јер није спроведен пријем радника који је планиран. Истакао је 

да су сви планирани радови у 2023. години изведени у потпуности а да је мимо плана уз 

реконструкцију одређених саобраћајница урађен и канализациони колектор у Улици Марије 

Маге Магазиновић, једна деоница у Улици Стива Тешића, реконструкција и замена 

водоводних прикључака у Улици Војислава Илића у Турици.  

Скупштина је са 38 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Информацију остепену усклађености планираних и реализованих активности из 

програма пословања јавних предузећа, друштава капитала и других облика организовања на 

која се примењује Закон о јавним предузећима, а чији је оснивач град Ужице, за период од 

01. јануара до 31. децембра.   

 

 VI 

Зоран Стаматовић, директор Народног позоришта Ужице је образлажући Програм 

пословања Народног позоришта Ужице за 2024. годину истакао да ће Народно позориште 

дати велики допринос за пројекат Град Ужице-национална престоница културе за 

2024.годину тако што ће извести четири представе, биће домаћин три фестивала поред 

позоришног фестивала „Без превода“. Изјавио је да се радује и да се помало плаши не да се 

неће све урадити већ да ли ће бити сви задовољни и да ли ће бити довољно конзумената. 

Истакао је да његово дугогодишње искуство директора Народног позоришта и организовања 

позоришних фестивала 30 година, говори да заиста Ужице јесте град културе.  

Одборник Радиша Марјановић је нагласио да говори о целом корпусу културе града 

Ужица и истиче да то што је град Ужице престоница културе у 2024. године да је то резултат 

вишегодишњег и вишедеценијског рада и вековних традиција у граду Ужицу. Честитао је 

свим директорима установа културе годину културе и навео је  да је сигуран да ће на пољу 

спровођења пројекта град Ужице национална престоница културе бити све у најбољем реду. 

Истакао је  значај Рујанског четворојеванђеља из 1537. године, Театралног друштва из 1858. 

године, Читаонице из 1856. године и Певачког друштва из 1868. године. Нагласио је 

квантитет и квалитет плана Градског културног центра за 2024. годину и нагласио да се 

година оснивања не може узети 2010. година већ да се рад установе наставља на рад 

некадашње  Културно-просветне заједница и Дома омладине из 80-тих година. Нагласио је 

да говори у начелу о свим установама културе и да се више неће јављати за реч али да мора 

истаћи што се из програма установа не може видети, а да то зна и градско руководство да је 

град Ужице ове године домаћин обележавања годишњице предаје кључева књазу Михаилу 

Обреновићу од стране турског паше 15.априла 1867. године на Калемегдану.  

Скупштина је са 45 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Народног позоришта Ужице за 2024. годину. 

 

 VII 

Славица Стефановић, директор Народног музеја Ужице образлажући Програм 

пословања Народног музеја Ужице за 2024. годину истакла је, да је у оквиру програмских 

активности у току 2024. године, Народни музеј Ужице планирао да реализује бројне 

активности као што су изложбе, промоције, радионице, предавања, обележавање значајних 

годишњица и датума, значајне музејске манифестације, издавачку делатност, одржавање 

споменика у оквиру територијалне надлежности музеја. Нагласила је да је један од 

најважнијих задатака у току 2024. године отварање нове сталне музејске поставке од 

најстаријег периода неолита па све до савременог доба. Навела је да се манифестација 

„Музеји Србије“, „Музеј за 10“, односно „Европске ноћи музеја“ одржава у месецу мају у 

сарадњи са бројним институцијама културе и установама културе из Републике Србије и 

Републике Српске, као и велика сарадња са музејом Југославије из Београда, Народним 

музејом из Ваљева, Војним музејом и Музејом града Београда. Нагласила је да ће Народни 

музеј обележити 145 година од рођења Михаила Миловановића, да ће организовати  
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међуинституционалну сарадњу са Народном библиотеком поводом 67. међународног сајма 

књига и да ће наступати на 33. сајму у оквиру фестивала Професионалних позоришта Србије 

Јоаким Вујић заједно са Народним позориштем из Ужица, да ће изложба посвећена 

хидроцентрали „Под градом“ бити приређена у музеју Републике Српске, у Бања Луци. 

Нагласила је да ће поводом обележавања 110 година од почетка Првог светског рата бити 

реконструисана спомен чесме на Сињевцу која је посвећена ратницима Првог светског рата. 

Установа ће конкурисати за средства, за трећу фазу санације музејског депоа, а док су прве 

две  фазе реализоване средствима Министарсва културе и града Ужица.  

Одборник Дејан Крчевинац је изнео податак да је због реституције Музеј 

аутомобила у Београду затворен и да је преко 80 изузетних модела аутомобила смештено у 

приватне подруме, јер није постојало друго решење. Предложио је да се такви ретки 

експонати чија је вредност око 150 милиона евра сместе у трезоре Народног музеја у Ужицу, 

ако постоји могућност.  

Славица Стефановић, директорка Народног музеја Ужице је истакла да депои у 

Народном музеју не представљају гараже већ је то аутентични простор фабрике оружја и 

муниције из 1941.године, где је погинуло 1202 радника и да се свакако тај простор не може 

користити у те сврхе. 

Скупштина је са 45 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Народног музеја Ужице за 2024. годину. 

 

 VIII 

Душица Мурић, директорка Народне библиотеке је образложила Програм 

пословања Народне библиотеке Ужице за 2024. годину и истакла да су планиране бројне 

активности, поред учешћа у програму Ужице-национална престоница културе Србије за 

2024.годину. Навела је да је планирана набавка око 5 хиљада књига за коју је из буџета града 

Ужица опредељено 2 милиона и 99 хиљада динара што  је за милион динара више у односу 

на претходну годину. Изјавила је да је у 2024.години  планирано преко 8 хиљада корисника 

на свим одељењима, 79 хиљада посета и да се изда око 213 хиљада јединица библиотечке 

грађе, да се настави  дигитализација грађе, увођење ретких књига са територије златиборског 

округа у регистар културних добара. Навела је да су планиране традиционалне 

манифестације, бројна гостовања еминентних књижевника који ће употпунити редован 

програм али и програм Ужице- национална престоница културе Србије и летњи програм 

радионица за децу. Истакла је да је за Народну библиотеку Ужице, за Пројекат Ужице-

национална престоница културе опредељен износ од 5 милиона 546 хиљада 192 динара за 

финанирање следећих активности: издавање књиге Рујанско четворојеванђеље, отварање 

лабораторије за рестаурацију старих и ретких књига, изложбу и организацију стручног скупа 

посвећеног Милутину Ускоковићу у сарадњи са Педагошким факултетом из Ужица, у 

сарадњи са Градским културним центром организоваће се „Фантаст фест“ а у септембру ће 

бити домаћин и највећег библиотечког скупа „Библионет“. Изјавила је да ће град бити 

ообогаћен са још неколико библиотека на отвореном, а биће и реализован и програм „Читање 

на отвореном“. Истакла је да је урађен и пројекат легата академика Љубомира Симовића који 

би требао да буде реализован до краја године. Навела је да су у плану и гостујуће изложбе 

као што је изложба из Националне унивезитетске библиотеке из Бања Луке о Петру Кочићу а 

да ће изложбе о Стиву и Нађи Тешић бити приређене у Крушевцу, Нишу и Бања Луци а 

изложба о Миловану Витезовићу у Београду и Косјерићу. Изјавила је да би у наредном 

периоду требало да се замени остатак столарије и да се изврши реконструкција фасаде која је 

у веома лошем стању.  

Скупштина је са 46 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Народне библиотеке Ужице за 2024.годину. 
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 IX 

Жељко Марковић, директор Историјског архива Ужице је образложио Програм 

пословања Историјског архива Ужице за 2024. годину и истакао да га чине редовне 

активности и активности у вези са пројектом град Ужице- национална престоница културе за 

2024. годину. Нагласио је да је један од највећих послова у текућој години, у сарадњи са 

градом Ужице, измештање грађе Историјског архива из простора старе касарне у нов 

простор. Навео је да је тренутно запослено 11 лица на неодређено време и да два запослена 

радника у току године одлазе у пензију. Истакао је да су у оквиру Престонице културе 

планирана два пројекта: подизање спомен обележја поводом прве  штампане књиге у Србији 

Рујанско четворојеванђеље, а други пројекат је научни скуп RES PUBLIC, у преводу јавна 

ствар, који говори о Ужицу у периоду од 1941-1944.године чији носилац пројекта је 

Институт за савремену историју. Нагласио је да ће се покренути иницијатива да се у Ужицу 

или околини Ужица подигне један споменик који ће подсећати на жртве ХХ века. Навео је да 

је планирано преузимање архивске грађе из : управе општине Косјерић и општине Пожега, 

из предузећа „Будимка“и „Дунав турист“ али да се тачно не може планирати колико ће се 

архивске грађе преузети јер то зависи од рада привредних судова у поступку стечаја. Истакао 

је да ће се у текућој години штампати специјални број редовног часописа Историјска 

баштина 33 у коме ће бити сумирани сви извештаји о културним манифестацијама које су 

актуелне у граду Ужицу а припадају пројекту-град Ужице национална престоница културе. 

Нагласио је да ће у току године бити објављена књига о Александру Карађорђевићу поводом 

обележавања 90 година од атентата на краља, књига о генералу Михаиловићу, обе у сарадњи 

са архивом Републике Српске и установом „Култура“ из Бајине Баште, као и наставак 

објављивања дела Момчила Вуковића Бирчанина и веома значајан за грађане Ужица зборник 

„Мокрогорски контумац“ који говори о пореклу становништва ужичког краја. Навео је да ће 

у сарадњи са црквеном општином бити објављена монографија поводом 180 година 

постојања цркве Св. Ђорђа у Ужицу. Истакао је да је Историјски архив Ужице био уврштен у 

програм званичног обележавања Дана државности изложбом Слике живота архива Косова и 

Метохије. Позвао је све присутне да 26. марта посете изложбу Унивезитетске библиотеке 

„Жене у културном наслеђу Србије“ која ће бити одржана у Ужицу. За дан града планирана 

је изложба сликара Ђорђа Андрејевића Куна. На крају свог излагања је навео да се на јесен 

планира гостовање на сајму књига у Бања Луци.  

Одборник Душан Спасојевић је у име Одборничке групе Социјалдемократске 

партије Србије и Српске народне партије похвалио Програм пословања Историјског архива 

Ужице у 2024. години, рад директора и свих запослених и изјавио да ће са задовољством 

подржати и гласати  „за“. Истакао је да је Историјски архив регионална установа и да својим 

радом и делатношћу превазилази границе региона, да успешно сарађује са свим регионалним 

установама сличног типа и са научним институцијама у Београду. Нагласио је да је директор 

Жељко Марковић члан Националног савета за културу Републике Србије, што служи њему 

лично а и граду као једна велика афирмација.  

Скупштина је са 48 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Историјског архива Ужице за 2024. годину. 

  

X 

Зоран Цветић, директор Градске галерије Ужице је образложио Програм 

пословања Градске галерије ужице за 2024.годину који ће бити у духу пројекта Ужице-

национална престоница културе Републике Србије у 2024. години. Навео је да сталне 

манифестације чини једанаест програмских целина а то су: „Они који долазе“, ликовна 

изложба на којој ужички студенти представљају своје радове, Међунарона колонија 

уметничке керамике у Злакуси,  изложба Регионални ужички салон, Програм дохвати 

уметност, Програм ликовни омладински клуб. Навео је да је почетак календарске године 

започео изложбом лауреати међународног графичког биенала „Сува игла“ 1993-2023.година. 

Нагласио је да је током протеклих 15 графичких бијенала формирана значајна колекција 
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„Сува игла“ која броји преко 750 графичких радова и  у оквиру којих се издвајају дела аутора 

која су понела епитет Гран при дијамантска, Златна, Сребрна и Бронзана игла. Истакао је 

велику сарадњу установе са установама културе као што су: галерија САНУ у Београду, 

Народни музеј у Београду, Музеј савремене уметности у Београду. Навео је да је кроз 

редовне програмске активности у Градској галерији предвиђена изложба из циклуса „Оне 

које не заборављамо“ која подсећа на лик и дело Драгића Петровића Медоша једног од 

доајена ужичке ликовне сцене, затим  изложба „Линије у простору“ професора Радомира 

Кнежевић из Београда и трећа изложба која је мултимедијалног карактера са радовима 

реномираних ауторки из Београда проф. Јелене Стокуће, Весне Поповић, Елде Станковић и 

додао је да ће све програмске целине обухватити едукативни садржај и активности за све 

узрасте и генерације.  

Одборник Дејан Крчевинац је питао да ли још увек у Градској галерији постоји 

правило да могу своје радове да излажу само академски сликари.  

Зоран Цветић, директор Градске галерије Ужице се захвалио одборнику на 

постављеном питању наводећи да је од самог оснивања Градска галерија била фокусирана на 

професионалне уметнике као и све галерије у Србији. Нагласио је да уметници који имају   

статус неког професионалног удружења, чланови ликовног удружења уметника Србије и 

примењених уметника или међународни сертификат неког удружења могу да излажу своје 

радове, док аматери имају друге просторе у граду, у Градском културном центру и 

Јокановића кући. 

Скупштина је са 48 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Градске галерије Ужице за 2024.годину. 

 

 XI  

Филип Баралић, директор Градског културног центра се на почетку образложења 

Програма пословања Градског културног центра Ужице за 2024.годину захвалио тиму који је 

радио на припреми и апликацији пројекта Град Ужице национална престоница културе 

2024.године, на првом месту градоначелници града Ужица, чија иницијатива и рад су 

резултирали тиме да Ужице добије ову престижну титулу. Нагласио је да је Градски 

културни центар пројектом Престоница културе добио савремене просторе и решио 

деценијске проблеме и да 2024. година може бити прекретница у раду Градског културног 

центра јер ће установа након реализације пројектних активности бити оснажена и бити у 

могућности да грађанима понуди садржаје у којима ће уживати. Истакао је да је током 2023. 

године у ГКЦ-у реализовано 207 програмских активности које је према статистици посетило 

27 хиљада 798 посетилаца тако да се очекује да ће 2024. година бити још боља, број 

програма бити још већи а број посетилаца ће континуирано расти. Програми које ће ГКЦ 

реализовати у току 2024. године средствима буџета града су: Нова година и културно лето, 

53.смотра рецитатора „Песниче народа мог“, 42. смотра аматерског-народног стваралаштва у 

Равнима, витешки дани у сусрет Видовдану, Конкурс за младе уметнике за излагачку сезону 

за 2025.годину, „Град галерија“, велика изложба ужичких ликовних уметника „Атељеа Арс“ 

- Програм „Дечји културни центар“, Програми у оквиру пројекта „Ужице – Престоница 

културе Србије 2024. године“ док ће све остале програмске активности да се остварују из 

сопствених средстава, у сарадњи са удружењима грађана, осталим удружењима, 

организацијама и установама. Истакао је да ће средствима буџета града и средствима 

пројекта Ужице-национална престоница културе бити набављена значајна техничка опрема 

као подршка активностима из области музике. Изнео је да се планира интезивна сарадња са 

музичком школом Војислав Лале Стефановић. Изјавио је да се у оквиру програма „Културно 

лето“ организује велики број културних дешавања где традиционално централно место 

заузимају концерти на Градском тргу и традиционално расписивање конкурса за 

суфинансирање музичких фестивала којим би се помогао развој музичке сцене у Ужицу. 

Напоменуо је да је одржан новогодишњи концерт Сергеја Ћетковића на Градском тргу а у 

оквиру Бадње вечери традиционални наступ трубачког оркестра. Навео је да је планирана и 
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сарадња са Удружењем грађана „Џез ере“ кроз трећи међународни џез фестивал којим се 

град Ужице истиче на међународној и домаћој џез сцени. У оквиру пројекта Ужице 

национална престоница културе предвиђа се опремање изложбеног простора набавком 

галеријске расвете, одређеног мобилијара, једне монтажне демонтажне конструкције са 

уграђеном расветом. Истакао је да ће по први пут бити објављен конкурс за младе уметнике 

у  2025. години у циљу оснаживања ликовног конкурса по узору на Дом омладине у 

Београду, а у  2024. години планиран је и програм „Град галерија“, односно изложба 

ликовних уметника из Ужица  који су потекли из атељеа „Арс“. Кроз програм Дечији 

културни центар у оквиру пројекта Ужице национална престоница културе планирана је 

реализација низа радионица коју воде референтни уметници- педагози. На пољу сценске 

уметности је навео да се планира интезивна сарадња са удружењима грађана, аматерским 

позориштима, професионалцима који се баве драмском уметношћу, а на пољу филмских 

уметности приказиваће се и даље филмови у сарадњи са француским институтом у Београду, 

аустријским културним форумом, Beldocs међународним фестивалом документарног филма 

из Београда, Југословенском кинотеком. Изјавио је да ће се оквиру пројекта Престоница 

културе одржати међународни фестивал документарног филма, „Интеракција 2024“ 

укључујући набавку ласерског пројектора и пројекционог платна. Навео је да се у оквиру 

литералног програма традиционално организије манифестација „Песниче народа мог“ у 

сарадњи са Народном библиотеком и Фестивал фантастике „Фантаст фест“. Кроз програм  

Дечји културни центар истиче да се планира додатно оснаживање програма са посебним 

фокусом на садржај у летњем периоду а током школске године организује се школа роботике 

и програмирања, школа гитаре, клуб друштвених игара и формирање Дечјег градског хора уз 

набавку додатне опреме: паметне табле и 3D штампача, модуларних N pot робота и рачунара 

са одговарајућим перформансама. Истакао је да ГКЦ у оквиру пројекта Престоница културе 

за 2024.годину учествује са 11 програмских целина: „Додирни светлост“ подразумева 

прилагођавање изложбеног простора слепим и слабовидим особама, Фестивал стрипа- 

ужички стрип сусрети који ће у текућој години прећи на међународни ниво а највише са 

фокусом на земље Балкана, Базум џез фестивал који подразумева промоцију алтеративних 

уметничких праваца и излазак и зграде уметничко-културног простора, програм 

„Интеракција 2024“, програм „Ерске смијалице“ посвећене карактеристичном ерском 

хумору, Фестивал фантастике у сарадњи са  музејом на отвореном, „Старо село Сирогојно“ 

са програмима „Плетиљама у част“ и „Сунце не бира кога греје“изложба савремене уметнице 

Јелене Блечић. Додао је да ће се организовати међународни скуп „Савремена српска 

фолклористика“ у сарадњи са удружењем фолклориста Србије која ће се одржати на 

Педагошком факултету као и промоција музичког стваралаштва Срђана Миливојевића 

Сикца. Навео је да ће Градски културни центар у оквиру пројекта Ужице престоница културе 

учествовати у реализацији и других програмских активности у сарадњи са градом.  

Бранислав Митровић, председник Скупштине похвалио је излагање директора 

Градског културног центра и истакао да је очекивао и од других директора да ће 

импресивније говорити и изнети већи степен одушевљења јер су кроз установе, грађани  

захваљујући пројекту град Ужице- национална престоница културе добили велику подршку 

Министарства културе и града Ужица.  

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила  Програм пословања Градског културног центра Ужице за 2024.годину. 

 

 Градоначелница др Јелена Раковић Радивојевић је истакла да 21. марта 2024. 

године, првог дана пролећа, град Ужице званично преузима титулу националне престонице 

културе за 2024. годину, од града Чачка, што ће се обележити једном велелепном 

манифестацијом на Градском тргу у 20 часова под називом „Празник светлости“. Навела је 

да ће програм пројекта бити презентован како у Ужицу тако и у Београду а да ће на 

манифестацији Празник светлости бити присутан и симфонијски хор и оркестар РТС-а, Дејан 

Петровић и  КУД „Ере“ а након те вечери на Градском тргу 22. марта гостоваће група 
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„Галија“ а 23. марта  група „Van Gogh“. Изјавила је да ће промоција програмске књиге са 

свим програмским садржајима бити  одржана 01. марта у 19 часова у Народном позоришту, а 

07. марта у Музеју савремене уметности у Београду. Истакла је да су све установе 

културе,читав тим који је радио на пројекту, као и велики број појединаца, организација, су 

знали на самом почетку да је важан и велики посао пред њима али нису одустали и успели су 

да представе град Ужице на најлепши начин. Нагласила је да је носећи мотив  пројекта 

светлост а носеће личности лучоноше: Никола Тесла, монах Теодосије, Милутин Ускоковић, 

Раднички батаљон и Марија Мага Магазиновић. Навела је да се у програмској књизи налазе 

биографије и животне приче, као и уметничка и историјска заоставштина свих лучоноша и 

свих носећих личности. Изјавила је да ће програм на Градском тргу бити настављен 19.маја 

када ће наступити Биг Бенд и Урош Перић са композицијама Реја Чарлса, 25. маја дечји хор 

„Колибри“, 1.јуна маестро Бојан Суђић, 21.јуна народни ансамбл и хор РТС-а са програмом 

„Ко то тамо пева“ са музиком из домаћих филмова и серија,  28. јуна биће одиграна 

Охридска легенда, 2.јула маестро Дејан Савић са програмом „Верди“, 5.јула су ансамбл 

Бинички и Иван Босиљчић, 30.августа су Биг бенд РТС-а са извођењем Гершина. Поред тога 

је додала да ће на платоу хидроцентрале „Под градом“ бити и бископ на отвореном где ће се 

приказати филмови оскаровца Стива Тешића и изложба у част ужичког академског сликара 

Михаила Миловановића, ретроспективна изложба помало заборављеног Слободана Ере 

Миливојевића. Изјавила је да ће у Народном позоришту бите изведене премијере путујућег 

позоришта „Шопаловић“, „Мали Јоаким“, „Велики Јоаким“у част Марији Маги Магазиновић 

премијера „Ритмика срца“.У склопу пројекта Престоница културе реализовани су многи 

инфраструктурни пројекти као што је изградња лифта за особе са инвалидитетом, вредан 10 

милиона динара у објекту ГКЦ-а, извођење радова на Великој сали ГКЦ-а у коју годинама 

уназад није улагано, на месту старе стрељане изградиће се Дечји културни центар и Галерија 

керамике. Нагласила је да ће бити рехабилитована кућа академског сликара Михаила 

Миловановића у Рибашевини, а на локалитету села Мокра Гора које је 2021. године 

проглашено за Најлепше туристичко село света биће изграђено Динарско-рибарско насеље и  

да ће се изводити радови на Зеленој стази, односно Стази светлости. Градоначелница се 

захвалила свима који су учествовали у апликацији и радили на пројекту како појединцима, 

тиму и координатору пројекта господину Браниславу Митровићу и наравно свима који су на 

било који начин допринели да град Ужице 2024. године понесе престижну титулу јер то град 

Ужице и заслужује. 

 

XII 

Милена Вићевић, директорка Центра за професионални развој запослених у 

образовању је образложила Програм пословања Регионалног центра за професионални 

развој запослених у образовању Ужице за 2024. годину и истакла да је програм конципиран у 

складу са потребама наставника и запослених у образовању на територији златиборског 

округа, првенствено града Ужица и да је подељен на неколико сегмената. Нагласила је да се 

први сегмент односи на приоритетну делатност а то је организација и реализација 

акредитиваних семинара за наставнике, стручне сараднике, учитеље и васпитаче и да поред 

13 семинара који су акредитовани, Завод за унапређење образовања и васпитања реализује и 

друге семинаре у складу са потребама каталога за стручно образовање и усавршавање.Други 

сегмент обухвата програме за наставнике који се односе на интерно,стручно усавршавање 

унутар установе као што су разни стручни скупови, трибине, округли столови, примери 

добре праксе, огледни часови. У научом клубу Регионалног центра који постоји од 

2016.године, истакла је да ће се спроводити активности на унапређивању квалитета 

образовно-васпитног процеса у самој настави и активности које ће се  реализовати са мрежом 

регионалних центара и центара за стручно усавршавање. Истакла је да ће се наставити 

сарадња са установама културе, образовања, науке, удружењима грађана итд. Навела је да се 

планирају активности које се односе на промоцију и маркетинг самог центра. Са великим 
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задовољством је истакла да су на располагању и људски и просторни ресурси Центра за 

пројекат Ужице национална престоница културе 2024. 

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Регионалног центра за професионални развој запослених у 

образовању Ужице за 2024.годину. 

 

 XIII 

Немања Нешић, в.д. директора Туристичке организације регије западна Србија  
је у образлагању Програма пословања Туристичке организације Регије западна Србија за 

2024.годину изјавио да установа у складу са циљевима пословања реализује координацију 

рада Туристичке организације, чланица регије и других субјеката у туризму на територији 

регије која обухвата 12 локалних самоуправа. Издвојио је два пројекта који се финансирају 

средствима Европске уније: пројекат нови локалитети на отвореном, у сврху унапређења 

туристичког производа који се реализује преко програма прекограничне сарадње Србија, 

Босна и Херцеговина и други пројекат друштвено одговоран сло фут туризам који се 

реализује у оквиру трансдунавског програма. Нагласио је да је Туристичка организација 

регије западна Србија имала значајан наступ са највећим штандом у сали четири београдског 

сајма.  Издвојио је успешне наступе организације на јесењем сајму туризма у Новом Саду и 

да се нада успешном наступу и на  међународном сајму туризма у Берлину који ће се 

реализовати током марта месеца где Регија наступа кроз пројектне активности пројеката 

Европске уније. Истакао је да се планира промоција у Црној Гори и у Босни и Херцеговини, 

јер је процена да највећи број посетилаца долази са тог подручја. Навео је да се одржава 

редовна промоција на интернету и друштвеним мрежама, координација и усклађивање 

календара манифестација на регионалном нивоу. Дао је акценат Туристичкој конференцији 

Западна Србија, као најзначајнијем туристичком догађају који се реализује за потребе 

едукације запослених у туризму крајем сваке године.  

Скупштина је са 44 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Туристичке организације Регија западна Србија за 

2024.годину. 

 XIV 

Данијела Ђорђевић Арсић, директока Туристичке организације Ужице је 

образложила Програм пословања Туристичке организације Ужице за 2024. годину истичући 

да по новом Закону о туризму све локалне туристичке организације имају обавезу да пре 

него што својим оснивачима доставе Програм рада на усвајање исти доставе Туристичкој 

организацији Србије. Изјавила је да је Туристичка организација града Ужица имала изузетно 

добро посећен штанд на Београдском сајму туризма а да јој предстоји наступ на Берлинском 

сајму једном од највећих међународних сајмова туризма у свету. Истакла је да се нада да ће 

се вратити са једним изузетно значајним искуством који ће моћи да примене и на локалне 

туристичке организације и на државне јер је Србија домаћин велике изложбе ЕКСПО 

2027.године. Навела је два велика пројекта у програму Туристичке организације Ужице за 

2024.годину: један је изградња сувенирнице и инфо центра на Старом граду који финансира 

Министарство туризма и омладине, град Ужице и Туристичка организација Ужица јер су 

посете из године у годину све веће, а да је други пројекат кога финансира Европска унија 

јачање пешачког коридора у области прекограничне сарадње Србије и Босне и Херцеговине, 

града Ужица и града Тузле, односно Туристичке организације Ужице и Планинарског 

друштва Србија са једне стране, а са друге стране Министарства заштите животне средине и 

околиша кантона Тузла и Планинарског друштва Коњух. Истакла је да је пројекат вредан 404 

хиљаде евра и да је Туристичка организација у другој години успешне реализације овог 

пројекта. Нагласила је да је град Ужице с правом центар културног туризма јер је Мокра 

Гора 2021. године од стране Светске туристичке организације уједињених нација у Мадриду 

проглашена за најбоље туристичко село света, грнчарски занат, село Злакуса је стављено на 

Унеско листу, Ужице је 2024.године Национална престоница културе и домаћин МОСИ 
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игара. Пожелела је успех на свим пољима свим грађанима и градском руководству у години 

која ће бити изузетно значајна.  

Одборник Стефан Грујић је истакао да је Туристичка организација Ужице остварила 

сјајне резултате а да је у наредном периоду планирала учешће на пет сајмова од којих су 

четири у Србији и пети у Босни и Херцеговини, односно у Бања Луци, Хрватској као и 

учешће на сајму у Берлину. Истакао је огроман труд и рад Туристичке организације Ужице у 

припреми документације за конкурс за најбоље туристичко село света где је престижну 

титулу понело наше село Мокра Гора. Поменуо је значајну посету Мокре Горе селу Солчава 

у Словенији, протокол сарадње са Новим Садом и Херцег Новим. Истакао је да је велики 

број суграђана посетио Дане мимозе у Херцег Новом па се нада узвраћеној посети за време 

одржавања „Жестивала“ и МОСИ игара. Навео је да је сајт Туристичке организације 

прегледан када се упореди са другим сајтовима туристичких организација, наводећи пример 

Туристичке организације општине Чајетина, односно Златибора. Истиче важност изградње 

инфо центра и сувенирнице на Старом граду за чији пројекат је издвојено 3 милиона динара, 

а 18 милиона динара за изградњу јер се бележи значајно повећање посета од 98%, у 2022. 

години 5,5 хиљада посета, а 2023. године 10 хиљада и 700 бесплатних посета за све 

посетиоце. Напоменуо је да је од 2015. године ресорно министарство уложило преко 3 

милиона динара за развој туризма у граду Ужицу.  

Нада Јовичић, члан Градског већа је изјавила да је као ресорни већник имала 

потребу да се обрати јавности због прича у којима се помиње заштићено подручје и клисура 

реке Ђетиње а чији је управљач Туристичка организација Ужице. Подсећа да је почетком 

јуна претходне године Скупштина града усвојила Предлог одлуке о заштити клисуре реке 

Ђетиње  уз све претходно испоштоване законске процедуре као  и да је то учинила и 

општина Чајетина. Истакла је да је после јавног увида и јавне расправе Нацрт одлуке 

прослеђен заинтересованим министарствима која су дала сагласност на Нацрт одлуке као и 

Министарство за заштиту животне средине. Нагласила је да је Туристичка организација 

Ужице као управљач морала да изради документ који се зове Привремени програм 

управљања који ће да буде на снази све до давања сагласности на званичан План управљања 

заштићеним подручјем, као први документ који је донет званично од стране управљача, на 

који је дата сагласност од стране Завода за заштиту природе.  

Скупштина је са 42 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Туристичке организације Ужице за 2024.годину. 

 

 XV 

Данка Стојић в.д. директора Градског центра за услуге социјалне заштите је 

образложила Програм пословања Градског центра за услуге социјалне заштите Ужице за 

2024.годину који  и у текућој години наставља са пружањем услуга за своје кориснике чији 

се број у односу на претходну годину повећао. Истакла је да је Градски центар за услуге 

социјалне заштите у претходној години набавио возило тако да је у 2024. години почела 

услуга прилагођени превоз корисника дневног боравка за децу и младе са сметњама у развоју 

на територији града Ужица па јена основу тога систематизовано и ново радно место  возач-

домар. Навела је да ће дневни боравак за децу са сметњама у развоју поред својих редовних 

активности обновити сарадњу са Медицинском школом, наставиће сарадњу са Удружењем 

особа са аутизмом, са Средњом школом „Радоје Љубичић“ као и са Музичком школом 

„Војислав Лале Стефановић“. Изјавила је да је капацитет дневног боравка 19 корисника и да 

се услуга лични пратилац реализује по принципу 1:1 где тренутно има 62 корисника као и 

извршилаца услуга и да се за следећу школску годину повећава број корисника услуге тако 

да ће се повећати и број извршилаца на 70. Услуга персонални асистент има шест корисника, 

толико и извршилаца са могућношћу проширења услуге за још два корисника по четири сата. 

Истакла је да ће саветовалиште у склопу Градског центра наставити рад три пута недељно по 

три сата, као и саветовање са починиоцима насиља. Додала је да услуга помоћ у кући 

подразумева помоћ старијим лицима изнад 65 година и помоћ у кући деци са сметњама у 
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развоју и особама са инвалидитетом, наставља пружање услуга у руралним подручјима за 15 

особа а на самој територији града Ужица за 60. Истакла је да се  наставља и пружање услуга 

кроз инклузивни центар а за непосредног узвршиоца услуге је ангажовано Удружење 

дистрофичара златиборског округа кроз континуирано реализовање терапеутских, 

логопедских третмана,стицање животних вештина и усвајање здравих стилова живота. 

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Програм пословања Градског центра за услуге социјалне заштите Ужице за 

2024.годину. 

 XVI 

Слађана Станић, секретар Скупштине је образложила Предлог одлуке о 

успостављању сарадње између града Ужица и општине Пљевља, Црна Гора истичући да је 

иницијатива за успостављање сарадње потекла од председника општине Пљевља који је 

упутио допис градоначелници града Ужица и граду Ужицу како би се формализовала 

сарадња и братимљење ове две јединице локалне самоуправе. Навела је да је град Ужице 

увек неговао братске односе са општином Пљевља. Истакла је да је Одлуком предвиђено да 

се овласти градоначелница града Ужица да потпише Споразум о сарадњи између ове две 

јединице локалне самоуправе и то након добијене сагласности од стране Владе Републике 

Србије.  

Скупштина је са 42 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о успостављању сарадње између града Ужица, Република Србија и 

општине Пљевља, Црна Гора.  

 

 XVII 

Миодраг Петковић, члан Градског већа је образложио Предлог одлуке о 

ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије Завршног рачуна буџета града Ужица за 

2023. годину наводећи да је у складу са Законом о буџетском систему члан 92, уз добијену 

претходну сагласност државне ревизорске институције, град у обавези да ангажује ревизора 

за обављање екстерне ревизије Завршног рачуна буџета града Ужица.  

Скупштина је са 41 гласом „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о ангажовању ревизора за обављање екстерне ревизије Завршног 

рачуна буџета града Ужица за 2023. годину.   

 

 XVIII  

Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио Предлог одлуке о допуни Одлуке 

о мрежи Предшколских установа на територији града Ужица и подсетио да је 24. априла 

2019. године донета Одлука о мрежи Предшколских установа на територији града Ужица, а 

да се измене у Службеном листу града Ужица односе на чл.2 ст.1 тачка 2 где се после 14. 

алинеје додаје нова алинеја која гласи: „Лане“ Кремна а у чл. 3 после тачке 15, додаје тачка 

16 која гласи: „у издвојеном одељењу „Лане“ целодневни боравак и припремни предшколски 

програм“. Истакао је да остале одредбе о мрежи Предшколских установа на подручју града 

Ужица остају непромењене. Образложио је да је отворено ново издвојено одељење 

Предшколске установе Ужице, треће на сеоском подручју, у Кремнима и да су у новом 

издвојеном одељењу „Лане“ у Кремнима формиране две васпитне групе, мешовитог 

саастава, једна група деце узраста од једне до три године са 12 деце и једна група узраста од 

три године до поласка у школу са 12 деце у складу са Законом и прописаним нормативима. 

Навео је да ће издвојено одељење „Лане“ у Кремнима допринети смањењу оптерећења група 

у постојећим објектима. Истакао је да је у току верификација издвојеног одељења.  

Скупштина је са 42 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о допуни Одлуке о мрежи предшколских установа на територији 

града Ужица. 

 

*** 
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Скупштина је са 40 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог да се изостави редовна пауза у 13 часова обзиром на мањи број 

преосталих тачака, уз консултације са председницима Одборничких група. 

 

XIX 

Предраг Гавовић, помоћник градоначелнице је образложио Предлог одлуке о 

приступању изради Плана детаљне  регулације за кат. парцеле број 92, 93/2, 99/4, 100/1, 1319, 

све КО Горјани површине око 1ha, на иницијативу физичког лица који је власник 

непокретности. Навео је да је циљ израде Плана проширење грађевинског подручја за 

наведену територију по просторном плану града Ужица и дозвољено проширење 

грађевинског подручја за 10% уз постојеће опредељено грађевинско земљиште.  Истакао је 

да је Комисија за планове на седници одржаној 27. децембра 2023. године, а на основу 

решења донетог од стране Градске управе да се не приступи изради стратешке процене 

утицаја на животну средину, као и мишљења Завода за заштиту споменика културе да није 

потребна израда Студије заштите непокретног културног добра, донела је Мишљење о 

оправданости Одлуке и предложила је да је Скупштина града усвоји. 

Скупштина је са 35 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила  Предлог одлуке о приступању изради Плана детаљне  регулације за кат. парцеле 

број 92,93/2,99/4,100/1,1319 све КО Горјани . 

 

 XX 

Предраг Златић,руководилац одељења је образложио Предлог одлуке о отуђењу 

дела кат. парцеле број 4723 КО Ужице која је у јавној својини града Ужица, непосредном 

погодбом, уз накнаду; 5759 КО Ужице која је у јавној својини града Ужица, непосредном 

погодбом, уз накнаду; 8216 КО Ужице која је у јавној својини града Ужица, непосредном 

погодбом, по тржишној цени и навео да је прво отуђење непокретности од 34m
2
 од 

кат.парцеле 4723 КО Ужице због поступка озакоњења породичног стамбеног објекта по 

захтеву Станисављевић Зорице и Топаловић Зорана из Ужица. Навео је да се друго отуђење 

односи на кат.парцелу  5759 КО Ужице у површини од 45m
2
  и да је Планом предвиђено да 

су 3m
2
 неопходна за проширење улице где је урађена и исправка граница парцеле, а да је 

Стевановић Гвоздену омогућено да откупи  42 m
2 

и легализује објекат. Изнео је да је трећи 

предлог за откуп јавног земљишта настао по захтеву Цвијовић Радомира и Грујичић 

Владимира због легализације породичног стамбеног објекта где је 36 m
2  

предвиђено за 

проширење улице а власницима омогућено да откупе 17 m
2
. Истакао је да су испуњени сви 

услови за откуп земљишта у јавној својини града, да је прибављено мишљење да објекти 

испуњавају услове за легализацију и да је прибављена цена од Пореске управе.  

Скупштина је са 35 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о отуђењу дела кат. парцеле број 4723 КО Ужице која је у јавној 

својини града Ужица, непосредном погодбом, уз накнаду. 

Скупштина је са 35 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о отуђењу дела кат. парцеле број 5759 КО Ужице која је у јавној 

својини града Ужица, непосредном погодбом, уз накнаду. 

Скупштина је са 37 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о отуђењу дела кат. парцеле број 8216 КО Ужице која је у јавној 

својини града Ужица, непосредном погодбом, по тржишној цени.  

  

XXI 

Биљана Стеванетић, председница Комисије за именовање директора јавних 

предузећа чији је оснивач град Ужице је образложила  Предлог решења о именовању 

директора ЈКП „Водовод“ Ужице и нагласила да је Комисија спровела јавни конкурс за  

именовање директора ЈКП „Водовод“ који је објављен у Службеном гласнику Републике 

Србије од 12. јануара 2024. године, у дневном листу „Новости“ од 18. јануара 2024. године и 
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на званичном сајту града Ужица и да је након истека рока за подношење пријаве, на седници 

19. фебруара 2024. године констатовано да је поднета једна благовремена, потпуна и 

разумљива пријава од стране Душка Љујића. Изјавила је да је Комисија спровела изборни 

поступак у складу са Уредбом о мерилима за именовање директора јавних предузећа и 

Одлуком о начину и поступку именовања директора јавних предузећа, чији је оснивач град 

Ужице и упутила Градском већу. Градско већа је 20.фебруара 2024. године утврдило Предлог 

решења о именовању Душка Љујића као јединог рангираног кандидата за директора ЈКП 

„Водовод“.  

Скупштина  је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о именовању директора ЈКП „Водовод“ Ужице. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине честитао је Душку Љујићу за избор 

на место директора ЈКП „Водовод“. 

 

 XXII 

Срђан Недељковић, члан Градског већа је у образложењу Предлога решења о 

именовању Надзорног одбора ЈКП „Дубоко“ Ужице истакао да је чл. 60 Статута града 

Ужица прописано да Скупштина града Ужица именује Надзорне одборе предузећа чији је 

оснивач. Навео је да је Скупштина града Чачка доставила Закључак о предлогу једног члана 

Надзорног одбора ЈКП Регионални центар за управљање отпадом „Дубоко“ и да је то 

Радојица Вујовић, дипл.економиста из Чачка. ЈКП „Дубоко“ Ужице је предложило да се за 

члана Надзорног одбора именује Славенко Миликић, дипломирани економиста, 

представник запослених, за председника Надзорног одбора предложен је Саша 

Мисаиловић, дипл.саобраћајни инжењер, представник оснивача. Истакао је да је Комисија 

за формирање листе кандидата за чланове Надзорног одбора јавних предузећа 20.фебруара 

2024.године формирала листу кандидата са образложењем да предложени кандидати 

испуњавају услове за чланове Надзорног одбора. Градско веће је на седници одржаној 

26.фебруара 2024.године утврдило Предлог решења о именовању Надзорног одбора и 

предложило је Скупштини да Предлог размотри и усвоји.  

Скупштина је са 38 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о именовању Надзорног одбора ЈКП „Дубоко“ Ужице. 

 

 XXIII 

Срђан Недељковић, члан Градског већа је образложио Предлог решења о 

именовању Надзорног одбора ЈКП „Нискоградња“ Ужице и навео да је ЈКП „Нискоградња“ 

Ужице доставило допис 22. фебруара 2024. године са пратећом документацијом којом 

предлаже да се за члана Надзорног одбора именује Ана Мандић, дипл.социјални радник, 

представник запослених, за председника Надзорног одбора Славиша Димитријевић, 

дипл.машински инжењер, представник оснивача а за члана Наташа Миловић Стефановић, 

специјалиста струковни инжењер грађевинарства. Комисија за формирање листе кандидата 

за чланове Надзорног одбора јавних предузећа је 23.фебруара 2024.године формирала листу 

кандидата са образложењем да предложени кандидати испуњавају услове за чланове 

Надзорног одбора. Градско веће је на седници одржаној 26.фебруара 2024.године утврдило 

Предлог решења и предложило је Скупштини да предлог размотри  и усвоји. 

Скупштина је са 38 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о именовању Надзорног одбора ЈКП ''Нискоградња'' Ужице. 

 

 XXIV 

Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио Предлог решења о разрешењу и 

именовању једног члана Школског одбора „Прве основне школе краља Петра II“ Ужице и 

Основне школе „Ђура Јакшић“ Равни, наводећи да се Биљана Миликић, представник 

оснивача, члан Школског одбора „Прве основне школе краља Петра II“ Ужице, разрешава 

дужности а Јована Мартиновић именује. Мандат изабраног члана траје до истека мандата 
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Школског одбора. Дејан Николић, члан Школског одбора Основне школе „Ђура Јакшић“ 

Равни, представник оснивача, разрешава се дужности а Владан Лазаревић именује.  

Скупштина је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора „Прве 

основне школе краља Петра II“ Ужице. 

  Скупштина је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора 

Основне школе „Ђура Јакшић“ Равни. 

 

 XXV 

Ратко Трмчић, члан Градског већа је образложио  Предлог решења о разрешењу и 

именовању једног члана Школског одбора Економске школе Ужице, Медицинске школе 

Ужице и Техничке школе, „Радоје Љубичић“ Ужице наводећи да се Ружица Марјановић, 

члан Школског одбора Економске школе Ужице, представник оснивача, разрешава дужности 

а Весна Марковић, именује; Ивана Ђокић, члан Школског одбора Медицинске школе Ужице, 

представник оснивача, разрешава дужности а Данка Станић Јаковљевић именује; Александра 

Гардић, члан Школског одбора Техничке школе „Радоје Љубичић“, представник оснивача 

разрешава се дужности а Сузана Тасић, именује.  

Скупштина је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора 

Економске школе Ужице. 

Скупштина је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора 

Медицинске школе Ужице. 

Скупштина је са 39 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог решења о разрешењу и именовању једног члана Школског одбора 

Техничке школе „Радоје Љубичић“ Ужице. 

 

XXVI 

Тијана Костић, члан Савета за здравље је образложила Годишњи извештај о раду 

савета за здравље за 2023. годину који је урађен у складу са Законом о правима пацијената 

истичући да је обавеза Савета да једном годишње поднесе извештај о својим активностима. 

Изјавила је да су у току календарске 2023. године одржане три седнице Савета за здравље, 

на којима се расправљало о Извештајима саветника пацијената и о финалној верзији Плана 

јавног здравља који је усвојен на 31. седници Скупштине града. Предложила је да се усвоји 

Извештај о раду Савета за здравље након чега ће бити прослеђен надлежном министарству 

на усвајање. 

Скупштина је са 42 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Годишњи извештај о раду Савета за здравље за 2023.годину. 

 

XVII 

Мирјана Радивојчевић, помоћница градоначелнице и председница Савета у 

образложењу Годишњег извештаја о раду Савета за родну равноправност за 2023. годину је 

навела да је Савет за родну равноправност града Ужица одржао три седнице у 2023.години 

где су разматране активности везане за реализацију пројекта Промоција женског 

предузетништва у руралној средини. Истакла је да је обележен 8. март отварањем изложбе у 

Градском културном центру на тему „Жена може све“ и да је донет План рада Савета за 

родну равноправност за 2023. годину. Нагласила је да је Пројекат „Промоција женског 

предузетништва у руралној средини“ реализован у сарадњи са UN WОMАN-ом и 

координационим телом за родну равноправност Владе Републике Србије а у оквиру 

програма „Кључним корацима ка родној равноправности“ где је учествовало 87 жена из 

руралног подручја из четири сеоске месне заједнице. Изјавила је да су у току 2023. године 
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спроведене три обуке за увођење родно-одговорног буџетирања за директне и индиректне 

кориснике буџета и да је од UN WОMАN-а добијена менторска подршка намењена родном 

буџетирању за израду буџета за 2024.годину за директне кориснике. 

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила  Годишњи извештај о раду Савета за родну равноправност за 2023. годину. 

 

XXVIII 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је образложио Предлог одлуке о 

разрешењу и именовању председника Комисије за друштвене делатности, једног члана 

Административно мандатне комисије, једног члана Комисије за стамбено комуналне 

делатности и једног члана Комисије за сарадњу са градовима наводећи да се Данка Стојић, 

председница Комисије за друштвене делатности, разрешава дужности а именује Александра 

Стојановић; да се Александар Лазић, члан Административно-мандатне комисије разрешава 

дужности а именује Ружица Марјановић; да се Данка Стојић члан Комисије за стамбено 

комуналне делатности разрешава дужности а именује Душица Васић и да се Данка Стојић 

члан Комисије за сарадњу са градовима разрешава дужности а именује Сања Којадиновић. 

Скупштина је са 40 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о разрешењу и именовању председника Комисије за друштвене 

делатности. 

Скупштина је са 43 гласа „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о разрешењу и именовању једног члана Административно 

мандатне комисије. 

Скупштина је са 40 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила  Предлог одлуке о разрешењу и именовању једног члана Комисије за стамбено 

комуналне делатности. 

Скупштина је са 40 гласова „за“, без гласова „против“ и без „уздржаних“ гласова 

усвојила Предлог одлуке о разрешењу и именовању једног члана Комисије за сарадњу са 

градовима. 

Бранислав Митровић, председник Скупштине је обавестио одборнике Скупштине 

града да је Веселинка Јовановић, дипломирани васпитач, поднела оставку на место 

одборника Скупштине града Ужица и констатовао престанак мандата одборнице у складу 

са Законом о локалним изборима. 

 

 

Председник Скупштине је закључио  седницу у 13:30 часова. 

 

 

СЕКРЕТАР СКУПШТИНЕ                        ПРЕДСЕДНИК СКУПШТИНЕ                                    

 Слађана Станић                              Бранислав Митровић 

 

_______________________                                                          __________________________ 


